
Protokół Nr LXVI/23  

z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 1 sierpnia 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 1 sierpnia 2023 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:19 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Jan Czarnecki 
2. Zygmunt Ryszard Czarny 
3. Marek Dąbrowski - nieobecny 
4. Jadwiga Durejko 
5. Aneta Flis 
6. Paweł Iwanicki - nieobecny 
7. Edward Joachimiak - nieobecny 
8. Janina Kamińska 
9. Wincenty Seweryn Kilian 
10. Józef Łastowski 
11. Marta Elżbieta Matkowska 
12. Robert Matkowski 
13. Wiesław Natkaniec - nieobecny 
14. Witold Zbigniew Perski 
15. Adam Prankiewicz - nieobecny 
16. Czesław Jan Rogosz 
17. Wioletta Agnieszka Szukajło 
18. Tomasz Michał Tomczak 
19. Łukasz Michał Walkowiak 
20. Marcin Andrzej Walkowiak - nieobecny 
21. Ryszard Tadeusz Wilant - nieobecny. 

Ad 1) Otwarcie obrad. 

Wniosek burmistrza Trzcianki o zwołanie sesji w trybie art. 20 ust.3 ustawy  

o samorządzie gminnym wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1. 

Porządek obrad, wraz z załączonymi materiałami, jakie otrzymali radni przed sesją, 

stanowi załącznik nr 2. 

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych. Nieobecni: M. Walkowiak, A. Prankiewicz,  

R. Wilant, W. Natkaniec, P. Iwanicki, E. Joachimiak. M. Dąbrowski.  Lista obecności 

– załącznik nr 3. Raport obecności z systemu eSesja – załącznik nr 4. 

Lista obecności przedstawicieli Urzędu Miejskiego Trzcianki – załącznik nr 5. 

Lista obecności sołtysów sołectw gminy Trzcianka – załącznik nr 6. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Robert Matkowski. 

Protokołowała Marzena Domagała, inspektor ds. obsługi Rady. 
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Obrady Rady Miejskiej zostały utrwalone na nośniku CD, zawierającym nagrania 

wszystkich wypowiedzi w trakcie obrad, który stanowi integralną część protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Robert Matkowski, działając zgodnie  

z art. 20 ust. 30 ustawy o samorządzie gminnym, otworzył sesję Rady Miejskiej 

Trzcianki. Stwierdził quorum, przy którym może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały Rada Miejska Trzcianki. W momencie otwarcia, w sesji 

uczestniczyło 12 radnych. Nieobecni, w tym momencie, radni: J. Durejko i W. Kilian. 

 

Następnie przywitał: 

1) radnych Rady Miejskiej Trzcianki, 

2) sołtysów sołectw gminy Trzcianka, 

3) burmistrza Trzcianki pana Krzysztofa W. Jaworskiego, 

oraz wszystkich przedstawicieli Urzędu Miejskiego Trzcianki., jak również 

mieszkańców oglądających transmisję sesji.  

 

Ad 2) Przedstawienie porządku obrad. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski poinformował, że sesja została zwołana na wniosek, w trybie art. 

20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym, dlatego poprosił burmistrza Trzcianki  

o uzasadnienie potrzeby zwołania sesji nadzwyczajnej.  

 
- Krzysztof Wojciech Jaworski wyjaśnił, że prośba o zwołanie sesji związana jest  

z pozyskaniem szeregu dotacji i dofinansowań zadań, które chcieliby wprowadzić do 

budżetu gminy. Przy okazji sesji proponuje się inne uchwały, które związane są  

z innymi tematami ale czasowo są niezbędne.  

Przedstawił uchwały jakie zaproponowano w porządku obrad. Dodatkowo 

zaproponowano punkt dot. wniosków składanych, bądź złożonych i oczekujących na 

rozpatrzenie. W tym punkcie przedstawi prezentację oraz omówi inwestycje 

zrealizowane z pozyskanych środków, jakie są w trakcie, a na jakie są szanse 

uzyskania. Uchwały finansowe omówi pani Skarbnik J. Zieńko.  

Ad 3 i 4) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2023-
2035 oraz projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 
budżetowej na 2023 rok. 

Dyskusja odbywała się na obydwoma projektami jednocześnie. 
 

W dyskusji wzięli udział: 

- Joanna Zieńko omówiła w pierwszej kolejności projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2023-

2035 a następnie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 
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budżetowej na 2023 rok. Przedstawione informacje zawarto w uzasadnieniach do 

projektów uchwał.  

 

- Robert Matkowski przedstawił opinie Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi, jak  

w załącznikach nr 7 i 8.  

Następnie prosił o informacje dot. zakresu prac drogowych na ul. Lelewela.  

 

- Witold Putyrski wyjaśnił, że prace będą od skrzyżowania ul. Lelewela  

z ul. Gorzowską do skrzyżowania z ul. Sobieskiego w zakresie jezdni i chodników.  

 

- Robert Matkowski w temacie dotacji 480.000 zł z Rządowego Programu Ochrony 

Zabytków zwróci uwagę, że parafie muszą pozyskać dodatkowe środki, natomiast  

w zakresie zabytkowej burmistrzówki jest 147.000 zł, wkład własny 3.000 zł 

wystarczy aby zamknąć całą inwestycję, a co jest planowane w ramach prac?  

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski odpowiedział, że generalnie jest to przygotowanie 

obiektu do nowej wystawy stałej, natomiast w tym mieszczą się prace elektryczne, 

remont korytarza i sanitariatów. Takie zadania sygnalizowano we wniosku. 

Realizowanie wystawy będzie już decyzją dyrektora, ogłoszono nowy nabór i będzie 

składany wniosek. Wkład własny 3.000 zł, natomiast dla bezpieczeństwa wprowadza 

się 8.000 zł.  

 

- Witold Zbigniew Perski odniósł się pozycji dot. rozwoju obszarów zielonych, na 

które otrzymano dofinansowanie  z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

w kwocie 131.000 zł, plus nasze środki 164.000 zł. W jaki sposób będzie realizacja, 

kiedy będą nasadzenia, czy będzie to realizować nasza spółka czy będzie ogłoszony 

konkurs 

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski odpowiadając wyjaśnił, co ukryte jest pod nazwą tego 

projektu stwierdzając, że mowa jest o Parku Pokoleń. Będą to docelowe nasadzenia, 

przeszło 230 drzewek i 2300 krzewów. W tym projekcie mieści się Rondo 

Solidarności oraz rekultywacja trawy w parku przy os. Grottgera. Środki własne 

wprowadzane są środkami na nasadzenia. Jeżeli uda się przerzucić nasadzenia 

z decyzji zastępczych, zostaną wykorzystane środki na przyszły rok, to zostaną 

wykorzystane środki bieżące ale być może uda się to ze środków własnych, które  

w budżecie już są. Są to trzy zadania zakupy i nasadzenia. Jakiś podmiot zakupi ze 

szkółki i wykona nasadzenia. Nie będzie to spółka gminna.  

 

- Witold Zbigniew Perski (Ad Vocem) dopytując pytał o wymianę zieleni na Rondzie 

Solidarności. Sugerował aby nie była to zieleń za wysoka.  

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski wyjaśnił, że projekt opracowano już dość dawno. 

Referat Ochrony Środowiska może go radnym udostępnić. Przygotowała to osobą 

będąca architektem krajobrazu.  
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- Marta Elżbieta Matkowska przypomniała, że już na czerwcowej sesji wspominała  

o tym rondzie, że nie wygląda jak wizytówka miasta. Pytała o monitoring jezior czy  

w zadaniu na fotopułapki wystarczy na analizę wód?  

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski odpowiedział, że jest to projekt związany z zakupem 

fotopułapek. Dofinansowanie 85% 

 

- Jadwiga Durejko prosiła o wyjaśnienie nazwy burmistrzówka, który to budynek, bo 

jak się wydaje chodzi o ten budynek naprzeciwko Muzeum, a brała udział w dyskusji, 

gdzie sugerowano, że tą nazwą jakby ignoruje się fakt, że Muzeum jest imieniem 

Stachowiaka.  

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski wyjaśnił, że Muzeum Ziemi Nadnoteckiej  

im. W. Stachowiaka zarządza dwoma budynkami. Jednym z nich jest tzw. 

burmistrzówna przy ul. Żeromskiego 36a, a drugi przy Żeromskiego 7. Wniosek  

o dofinansowanie dotyczył budynku przy ul. Żeromskiego 36a, starszej siedziby 

Muzeum. Jest to budynek objęty opieką konserwatora zabytków, jako jeden z trzech 

obiektów na terenie miasta. Jest tam zapisany również Kościół św. J. Chrzciciela  

i park przy ul. Tetmajera.  

 

- Robert Matkowski zwrócił uwagę, że w dziale gospodarka komunalna i ochrona 

środowiska jest wydatek 155.000,00 zł na przyłącze do projektowanej toalety. 

Zapytywał czy będzie to realizowane w ramach przetargu czy zlecone ZIK sp. z o.o.? 

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski wyjaśnił, że środki będą wydane zgodnie z przepisami 

w formie przetargu. Jest to pewien etap realizacji zadania. Drugim etapem możliwe, 

że zajmie się ZIK, czyli sfinansuje postawienie toalety mobilnej. Jest szansa, że na 

ten cek ZIK pozyska środki zewnętrzne. Wniosek przeszedł pierwszy etap.  

 

- Marta Elżbieta Matkowska prosiła, aby burmistrz spojrzał na wnioski z ostatniego 

okresu dot. przejść dla pieszych, gdzie można je wykonać, a chodzi o ul. Chopina  

i ul. Mickiewicza.  

 

- Robert Matkowski zamknął dyskusję, w związku z brakiem głosów. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Trzcianka na lata 2023-2035. 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, Janina Kamińska, Wincenty 
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Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Robert Matkowski, Witold Zbigniew Perski, Czesław 
Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Jan Czarnecki, Marta Elżbieta Matkowska, Tomasz Michał Tomczak 
NIEOBECNI (8) 
Marek Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Wiesław Natkaniec , Adam 
Prankiewicz, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard 
Tadeusz Wilant. 

Uchwała Nr LXVI/691/2023 w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Trzcianka na lata 2023-2035 została podjęta. 
Uchwała – załącznik nr 9. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na 2023 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, Janina Kamińska, Wincenty 
Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 
Witold Zbigniew Perski, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Łukasz 
Michał Walkowiak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jan Czarnecki, Tomasz Michał Tomczak 
NIEOBECNI (7) 
Marek Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Wiesław Natkaniec , Adam 
Prankiewicz, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant. 
 

Uchwała Nr LXVI/692/2023 sprawie zmiany uchwały budżetowej na 
2023 rok.  została podjęta. Uchwała – załącznik nr 10. 

Ad 5) Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski przedstawił opinię komisji, jak w załączniku nr 11. 

 

- Joanna Zieńko omawiając projekt uchwały wyjaśniła, że proponują zaciągnięcie 

kredytu długoterminowego w kwocie 11.474.270,00 zł, który w tej samej kwocie jest 

zapisany w uchwale budżetowej przyjętej 20.12.2022 r. Uchwała jest potrzebna do 

wszczęcia procedury zamówień publicznych i wniosku do RIO o opinię  

o możliwościach spłaty tego kredytu. Kredyt będzie spłacany w latach 2028-2035. 

Zabezpieczeniem kredytu będzie własnym wekslem in blnco, jak inne kredyty brane 
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przez gminy. Kredyt będzie przeznaczony na pokrycie deficytu i spłatę wcześniej 

zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów, pożyczek i wyemitowanych obligacji. 

- Robert Matkowski zwrócił się z pytaniem czy wszystkie zapisy w WPF i uchwale 

budżetowej mają swoje pokrycie.  

- Joanna Zieńko wyjaśniła, że generalnie tak się zapisuje, bo kiedyś zapisała, że na 

pokrycie deficytu i w momencie wprowadzenia wolnych środków deficyt się 

zmniejszył i był problem. Dla bezpieczeństwa  zapisano, że chodzi również o spłatę 

wcześniej zaciągniętych zobowiązań. Tak naprawdę chodzi o środki na realizację 

wydatków majątkowych, wkłady własne, w związku z pozyskiwanymi środkami na 

zadania inwestycyjne. Oczekują na decyzje jakie środki na dochody bieżące gmina 

otrzyma.  Skalkulowano mniej więcej potrzeby na oświatę, oczekuje na szacunki 

potrzeb w innych działach. Ma nadzieje że otrzymane środki na wydatki bieżące plus 

oszczędności pozwolą pokryć niedobory wydatków bieżących. Kredyt jest wyłącznie 

na wydatki majątkowe.  

- Robert Matkowski dodał, że dlatego pytał czy jest pokrycie w środkach, na to co 

zdecydowano przed chwilą. Jeżeli mamy, to branie 11 mln kredytu? 

- Joanna Zieńko zwróciła uwagę, że nie rozumie pytania, bo kredyt jest 

wkomponowany w budżet gminy uchwalony 20.12.2022 r. Jest on w przychodach  

i nie ma innych źródeł pokrycia.  

- Robert Matkowski upewniał się, że w momencie zagłosowania nad uchwałą dopiero 

będą środki, które zapisano w uchwale budżetowej?  

- Joanna Zieńko powtórzyła, że ten kredyt zaplanowano 20 grudnia 2022 r. 

- Robert Matkowski odpowiedział, że jak rozumie do posiadanych kredytów 

dokładamy kolejny?  

- Joanna Zieńko wyjaśniła, że absolutnie nie. W załączniku przychody i rozchody  

w uchwale z 20 grudnia 2022 r., w WPF ten kredyt jest wpisany. Jest 

wkomponowany w budżet, celem jego zbilansowania. Uchwała jest potrzebna do 

rozpoczęcia procedury przetargowej i pozyskania opinii RIO. Na pytanie radnego M. 

Matkowskiego o inne kredyty wyjaśniła, że do końca roku nic dodatkowo nie 

powinniśmy zaciągać.  

- Jadwiga Durejko wyjaśniła, że praktycznie na ten kredyt akceptacja była przy 

uchwalaniu budżetu na 2023 r. Jest to tylko konsekwencja tego co zrobili.  

 

Innych głosów nie było.  

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, Janina 

Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Witold Zbigniew Perski, 

Wioletta Agnieszka Szukajło, Łukasz Michał Walkowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał 

Tomczak 

NIEOBECNI (7) 

Marek Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Wiesław Natkaniec , Adam 

Prankiewicz, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant. 

Uchwała Nr LXVI/693/2023 w sprawie w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego została podjęta. Uchwała – załącznik nr 

12. 

Ad 6) Projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta 
Wojewódzkiego Policji w Poznaniu informacji o kandydatach na 
ławników. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski przedstawił opinię komisji, jak w załączniku nr 13. 
 
- Krzysztof Wojciech Jaworski wyjaśnił, że uchwałą występuje się do Komendanta 

Wojewódzkiego Policji w Poznaniu o opinię kandydatów na ławników. Po jej 

otrzymaniu, możliwe że w sierpniu, będzie uchwała o wyborze ławników. 

 

Innych głosów nie było.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w 

Poznaniu informacji o kandydatach na ławników.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, Janina 

Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, 
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Robert Matkowski, Witold Zbigniew Perski, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka 

Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak 

NIEOBECNI (7) 

Marek Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Wiesław Natkaniec , Adam 

Prankiewicz, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant. 

Uchwała Nr LXVI/694/2023 w sprawie w sprawie zasięgnięcia od 
Komendanta Wojewódzkiego Policji w Poznaniu informacji  
o kandydatach na ławników została podjęta. Uchwała – załącznik nr 
14. 

Ad 7) Projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania  
i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski przedstawił opinię komisji, jak w załączniku nr 15. 

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski wyjaśnił, że konieczność pojęcia uchwały wynika ze 

zmiany przepisów, tj. zmiany ustawy o przeciwdziałaniu przemocy domowej.  

 

Innych głosów nie było.  

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, Janina 

Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, 

Robert Matkowski, Witold Zbigniew Perski, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka 

Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak 

NIEOBECNI (7) 

Marek Dąbrowski, Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Wiesław Natkaniec , Adam 

Prankiewicz, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant. 

 

Uchwała Nr LXVI/695/2023 w sprawie trybu i sposobu powoływania  
i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego została 
podjęta. Uchwała – załącznik nr 16. 
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Ad 8) Informacja nt. wniosków o dofinansowanie inwestycji 
składanych przez gminę. 

W dyskusji wzięli udział: 
 

- Krzysztof Wojciech Jaworski (P) przedstawił prezentację obejmująca zestawienie 

wniosków o dofinansowanie: 

- zrealizowane w 2023 roku z udziałem dofinansowania, 

- do realizacji (pozyskane dofinansowanie), 

- konkursy oczekiwane na nabory wniosków. 

Burmistrz wyjaśnił że takie zestawienie przedstawiono radnym, na wniosek Komisji 

Gospodarczej, w styczniu br. Głównie do jakich konkursów moglibyśmy się zgłosić  

o wsparcie finansowe. Były to konkursy przewidywane, część z nich nie została 

jeszcze zorganizowana, zorganizowane nowe konkursy. 

 

Zadania zrealizowane w 2023 roku z udziałem dofinansowania: 

- boiska kryte w Łomnicy i Białej, 

- zakup samochodu elektrycznego na potrzeby ochrony środowiska i akwenów 

wodnych, 

- zatoka literacka – budowa dostępnej infrastruktury turystyczne (beficjent BPiCK). 

 

W trakcie realizacji (pozyskane dofinansowanie): 

- uzbrojenie strefy inwestycyjnej Trzcianka-Południe, 

- modernizacja Sali wiejskiej w Nowej Wsi, 

- remont dachu siłowni przy stadionie przy ul. P. Skargi, 

- budowa bieżni, 

- budowa remizy OSP w Nowej Wsi, 

- budowa sali sportowej przy SP Nr 3 w Trzciance, 

- budowa miejsca obsługi camperów, 

- realizacja programu ciepłe mieszkanie, 

- modernizacja sal w budynku filii BPiCK w Nowej WSI. 

 

Do realizacji pozyskano środki na: 

- rewitalizację Parku Seniora, 

- modernizacja Przychodni Zdrowia w Siedlisku, 

- budowa dróg gminnych w Białej i Straduniu, 

- budowa placu zabaw za dzwonnicą w Teresinie, 

- wnioski płynące z parafii z terenu gminy, 

- remont ul. P. Skargi oraz ul. Lelewela wraz z chodnikami, 

- rewitalizacja parku przy os. Grottgera, 

- budowa krytego boiska przy SP w Rychliku, 

- remont burmistrzów ki, 

- budowa dróg z płyt jombo w Wapniarni I i Wapniarni III, 

- nasadzenia drzew i krzewów w Parku Pokoleń i na rondzie Solidarności, 
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- termomodernizacja budynków ZS w Trzciance (zadanie powiatu). 

 

Wnioski wysłane i oczkujące: 

- rozbudowa drogi os. Poniatowskiego i budowa kanalizacji deszczowej w rejonie  

os. Poniatowskiego, 

- budowa budynków komunalnych przy Powstańców Wielkopolskiej, 

- adaptacja przestrzeni na nowy żłobek w Trzciance, 

- budowa wyniesionego skrzyżowania ul. Mickiewicza-Broniewskiego, 

- budowa drogi 23 na os. Domańskiego w Trzciance, 

- poprawa bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych przy SP w Białej. 

 

Wnioski do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg: 

- budowa ul. Poniatowskiego wraz z kanalizacją, 

- budowa ul. Sobieskiego, 

- budowa ul. Malinowej, 

- budowa ul. Orzechowej. 

 

Wnioski do Polskiego Ładu: 

- modernizacja bazy edukacyjnej SP w Siedlisku oraz SP nr 1 w Trzciance, 

- modernizacja dachu budynku sali wiejskiej we Wrzącej, 

- uzbrojenie terenów strefy inwestycyjnej Trzcianka-Południe, 

- rozbudowa infrastruktury komunalnej gminy, 

- rozbudowa bazy sportowo-turystycznej, 

- ratowanie oficyny pałacowej w Białej, 

- termomodernizacja budynku CUS, 

- rewitalizacja budynku PKP, 

- modernizacja „burmistrzówki” – II etap. 

 

Konkursy w oczekiwaniu na nabory: 

- fundusz dopłat na termomodernizacje, wymiana oświetlenia na LED, 

- mobilność miejska – budowa dróg dla rowerów na ul. Ogrodowej, Wieleńskiej  

i Łąkowej, 

- adaptacja do zmian klimatu – utworzenie śródmiejskiego korytarza zieleni Zielona 

Aleja Miłosza, 

- rewitalizacja dworca PKP, 

- modernizacja PSZOK, 

- budowa SUW, 

- termomodernizacja obiektów publicznych i instalacje OZE. 

Wydruk prezentacji – załącznik nr 17. 

Ad 9) Zamknięcie obrad. 

Raport głosowań przeprowadzonych podczas sesji – załącznik nr 18. 
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Trzcianki Robert Matkowski zamknął sesję Rady Miejskiej Trzcianki. 

 

  

Przewodniczący 
Rady Miejskiej Trzcianki  

Robert Matkowski  

Przygotował(a): inspektor Marzena Domagała 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


